
Jaarverslag waterpolo 2024 

  

Werkgroep 

De huidige waterpolo werkgroep bestaat uit:  

  

Jorrit Bakker   : voorzitter 

Dana van der Putten   : secretaris 

Hugo Metten    : secretaris 

David de Loor    : jeugdcoördinator 

Sofie Weustink   : jeugdcoördinator 

Marjolijn Verbruggen  : damescoördinator 

Paul Zuiderduin   : herencoördinator 

Anne Vos    : algemeen lid 

 

In 2024 is er aan de samenstelling van de waterpolo werkgroep niks veranderd. We hebben stabiel 

door kunnen bouwen aan ons beleid en onze taken goed kunnen uitvoeren. Er is elke maand 

vergaderd, waarin lopende zaken werden besproken en er vooruit gekeken werd naar activiteiten, 

evenementen en beleidsplannen voor de toekomst. We hebben aan het einde van het jaar een 

enquête gestuurd aan de waterpolo leden, en nemen deze resultaten en feedback in 2025 mee om 

onszelf verder te ontwikkelen als werkgroep.  

  

Beleid 

In 2024 werd het seizoen voor beide damesteams afgesloten in de middenmoot van respectievelijk 

1e en 2e klasse. Helaas bleek het niet haalbaar om met twee damesteams te blijven spelen. Er werd 

in goed overleg met de groep gekozen voor 1 team, onder leiding van Sjoerd de Vries als trainer / 

coach. Het doel voor 2025-2026 is om weer naar 2 damesteams te gaan waarbij het aanstormend 

talent bij de jeugd zal worden ingepast. Omdat Sjoerd heeft aangegeven dat hij stopt als trainer, 

wordt nog gezocht naar een trainer voor de damesgroep. 

  

Alle herenteams hebben het seizoen in 2024 positief afgesloten. Promotie en degradatie was dit 

seizoen van ondergeschikt belang. De indelingen van de competities zijn namelijk veranderd en alle 

poules werden opnieuw ingedeeld. Voor het nieuwe seizoen is er een nieuwe koers ingezet bij de 

heren, namelijk meer ruimte maken voor de jeugd. Hierdoor is het bekende Heren 3 het nieuwe 

Heren 5 geworden en is het nieuwe Heren 3 een extra selectieteam. Hierdoor komt er in de teams 

meer ruimte voor de jeugd om in te stromen bij de heren.  

Via deze weg bedanken we alle heren die zich in deze grote verandering flexibel hebben opgesteld.  

Helaas zijn er aan het begin van het nieuwe seizoen een aantal jeugdspelers gestopt. Hierdoor was 

de doorstroom naar de senioren minder dan we hadden gehoopt en waar we vanuit waren gegaan. 

Hierdoor werd het in de eerste seizoenshelft soms ook lastig om voor elk team altijd voldoende 

spelers op te trommelen. Mede door de inzet en flexibiliteit van de aanvoerders is het vrijwel elke 

wedstrijd gelukt om met voldoende spelers de wedstrijd in te gaan. Onze dank.  



De ambities van Heren 1 zijn om komend seizoen mee te draaien in de top 4. Voor de andere teams 

staat vooral het inpassen van de jeugd, het spelplezier en de ontwikkeling bovenaan.  

  

Kader 

Peter Schoberer en Eddy Roosen hebben het seizoen afgemaakt als trainers van de herenselectie. 

Nogmaals heel erg bedankt voor jullie inzet! In de zomerstop is hard gewerkt, niet alleen door de 

polocommissie, om een nieuwe trainer te vinden. Dit is gelukt in de naam van John Speet. Een zeer 

ervaren trainer die onder andere het eerste team van ZV Haerlem heeft getraind en gecoacht. We 

hebben met er met John veel vertrouwen in dat de herenselectie een stap verder komt in hun 

ontwikkeling. Welkom John!  

Bij de dames werden de trainingen verzorgd door Sjoerd de Vries.  Sjoerd traint de dames met veel 

enthousiasme en het moment dat de meisjes uit de aspirantenteams doorstromen vanuit de jeugd 

komt steeds dichterbij. Dit is dan ook de stip aan de horizon waar met de damesselectie naartoe 

wordt gewerkt. Hopelijk kunnen in 2025 weer 2 dames teams worden ingeschreven. Om dit te 

bereiken zijn meerdere initiatieven genomen om nieuwe dames aan te trekken voor DWT. 

  

Jeugd 

Seizoen 2023 – 2024 hebben we afgesloten met drie jeugdteams: <11, <13 en <15 (gemengd). <11 

en <15 hebben het redelijk goed gedaan in de competitie. Met <13 heeft Pim een goede basis gelegd 

voor de toekomst. 

Voor het trainen en coachen van deze top teams willen we graag Rob, Ronnie en Sabine bedanken 

voor <15; Pim voor <13; Mieke, Jesse, Kasper & Sofie voor <11 en tot slot Lily & Phileine voor de 

mini’s! 

 

Na afronding van het seizoen in april hebben we nog kunnen genieten van ons eigen Peter-Rienstra-

toernooi op eerste Pinksterdag. We hebben het seizoen 2023-2024 samen met de andere 

sporttakken afgesloten met het jaarlijkse jeugdkamp, wederom in Wijk aan Zee! 

 

Na de zomer zijn we begonnen met maar liefst vier jeugdteams en de mini’s! Voor het eerst in de 

recente geschiedenis van DWT hebben we als waterpolo twee teams in dezelfde jeugdklasse kunnen 

inschrijven. We zijn het seizoen 2024-2025 begonnen met twee pupillen <12 teams. Dit geeft een 

heel nieuwe dynamiek, maar alle kinderen en kaders zijn er met volle moed en trots ingegaan.  

 

De mini’s worden getraind door Phileine en Boris. Pupillen < 12 onder leiding van Mieke en Jesse op 

de zondag en Jesse, Inge (de moeder van Stijn) en Anne op de dinsdag. Mieke en Toos coachen team 

1 en Lex (vader Noa) en Renske (moeder Rein) coachen team 2. Pupillen <14 heeft Pim helemaal op 

zich genomen. Aspiranten <16 wordt getraind en gecoacht door Ronnie en Rob. Het gaat heel goed 

met de teams. Ze hebben veel plezier en we zien altijd een grote opkomst bij de trainingen en 

wedstrijden! Qua omvang zitten alle teams goed vol, alleen bij de mini’s zouden we meer aanwas 

kunnen gebruiken. We willen alle trainers en coaches bedanken voor hun inzet! 

 

Tot slot zijn we afgelopen seizoen begonnen met het actiever betrekken van ouders. Zo hebben wij 

nu drie ouders die wedstrijden kunnen tafelen: Meta (moeder Roy), John (vader Julie) en Estrella 



(moeder Guusje). Daarnaast is er onder leiding van Sofie een oudercommissie opgestart die leuke 

activiteiten organiseert en Sofie en David ontlast. Ook deze ouders willen wij hartelijk bedanken voor 

hun inzet.   

 

Ook dit seizoen zijn we begonnen met het Snippentoernooi. Het was een superleuk weekend en er is 

veel gezwommen en lol geweest. Het kerstfeest met heel DWT was een van de hoogtepuntjes van 

2024. Tot slot was er nog een clinic van Bente Rogge bij de jeugd! Een enorm succes en een heel 

gave middag! 

 

Resultaten 

Heren 2 kende een spannend slot van het seizoen en heeft het voor elkaar gekregen om de laatste 

twee plekken op de ranglijst te ontlopen. De andere teams zijn wat meer in de middenmoot 

geëindigd.  

Net als in 2023 heeft de jeugd de stijgende lijn in 2024 doorgezet. Fantastisch om te zien.  

 

Evenementen en activiteiten 

Het grootste en bekendste evenement vond in 2024 als vanouds weer plaats: het Pinkstertoernooi. 

Dankzij de super gemotiveerde organisatoren is het toernooi ook dit jaar weer een groot succes 

geworden. Het draaiboek voor het toernooi is inmiddels zo goed op orde dat het ieder jaar alleen 

nog maar makkelijker gaat. Er is door de organisatie een spetterend toernooi neergezet. Bedankt 

aan een ieder die dit mogelijk heeft gemaakt, vooral de pinkster- en clubhuiscommissie.  

 

Clubscheidsrechters 

Vanwege het teruglopende aantal vrijwillige scheidsrechters is er vanuit de KNZB besloten in de 

competitie van Heren 4 en 5 plus de jeugdwedstrijden te laten fluiten door clubscheidsrechters en 

niet langer door onafhankelijke scheidsrechters. Hiervoor hebben aan het begin van het seizoen een 

aantal vrijwilligers een cursus gevolgd. Hopelijk zullen in 2025 nog meer vrijwilligers de cursus volgen 

zodat deze belasting over meer mensen wordt verdeeld. Via deze weg dank aan iedereen die als 

clubscheidsrechter de wedstrijden in goede banen heeft geleid 

  

Afsluiting  

Voor de polocommissie kan 2024 te boek als een goed jaar. Alle teams hebben een goed seizoen 

gedraaid en zijn in september 2024 weer volle goede moed begonnen aan het seizoen ‘24/’25. Dit 

met een extra herenteam om de overgang voor de jeugd naar de senioren beter te laten verlopen en 

voor het eerst in de recente geschiedenis twee jeugsteams in dezelfde leeftijdscategorie. Helaas zijn 

we wel teruggegaan naar één damesteam, maar we werken er hard aan om weer terug naar twee 

damesteams te gaan.  We hopen in 2025 weer op een goed jaar qua waterpolo en gezelligheid. Via 

deze weg willen we iedereen die zich heeft ingezet voor waterpolo, zij het meerdere keren per week 

of één keer per jaar, heel erg bedanken. Zonder ieders inzet is het niet mogelijk om voor zoveel 

mensen een sportieve en gezellige omgeving in stand te houden als hier bij DWT. En speciaal dank 

aan Ronald Stricker, Eddy Roosen, Marcel Ox en Simon Lagendijk. Zonder onze scheidsrechters 

kunnen we geen wedstrijden spelen.  


